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Sanayi ve Teknoloji Bakanı Mustafa Varank, Hatay programı kapsamında Antakya OSB 
içerisinde 14 Milyon dolarlık bir yatırımla kurulan ve tamamı yerli üretim makinelerle 
donanmış Pres Makina Tesisinin açılışını gerçekleştirdi. 

Açılış törenine Bakan Varank’ın yanı sıra Hatay Valisi Rahmi Doğan, Milletvekilleri Hacı 
Bayram Türkoğlu, Hüseyin Yayman, Abdülkadir Özel, Sebahat Özgürsoy Çelik, Hüseyin 

Şanverdi, Lütfi Kaşıkçı, İsmet Tokdemir, Mehmet Güzelmansur, HBB Başkanı Doç Dr Lütfü 
Savaş, Hatay MKÜ Rektörü Prof Dr Hasan Kaya, İSTE Rektörü Prof Dr Türkay Dereli, Vali 

Yardımcıları Aydın Tetikoğlu, Nursal Çakıroğlu, Mahmut Hersanlıoğlu, Antakya OSB Yönetim 
Kurulu Başkanı Tahsin Kabaali, ATSO Başkanı Hikmet Çinçin, Ak Parti İl Başkanı M. Ali 
Yanmaz, Ak Parti HBB Başkan Adayı İbrahim Güler, ilçe belediye başkanları iştirak etti. 



 

Açılış programı saygı duruşu ve İstiklal Marşımızın okunması ile başladı. Pres Makina 

Tesisini tanıtan barkovizyon gösteriminin ardından kürsüye gelen Pres Makina Yönetim 
Kurulu Başkanı Lütfi Bakır, kısa bir konuşma yaparak; açılış törenini teşriflerinden dolayı 

Sanayi ve Teknoloji Bakanı Sayın Mustafa Varank ve beraberindeki heyete teşekkür etti. 
Tesisin bugünlere geliş öyküsünden de kısaca bahseden Bakır, desteklerinden ve 
katılımlarından dolayı konuklarına teşekkür etti. 

Konuşmasını yapmak üzere kürsüye gelen Sanayi ve Teknoloji Bakanı Mustafa 
Varank; “KOSGEB bu hafta KOBİ Gelişim Destek Programı’nın çağrısına çıkacak. 
İmalat sanayisinde dijitalleşme temasıyla başlatacağımız bu programın bütçesi 
350 milyon lira olarak belirlendi. Sanayinin milli imkânlarla dijitalleşmesi adına 
önemli fırsatlar barındıran bu programla akıllı teknolojileri geliştiren KOBİ’lere ilk 
kez devlet olarak destek sağlamış olacağız” müjdesi ile sözlerini sürdürdü. 



 

Resmi açılışını gerçekleştirdikleri tesisin Hatay’a ve ülkeye hayırlı olmasını temenni eden 

Varank; “Ne mutlu ki bu fabrikanın hayata geçmesinde ve istihdam konusu 
olmasında Bakanlığımızca verilen yatırım teşvikinin önemli bir katkısı var” diye 

konuştu. Bakan Varank, imalat sürecinin de yüzde 100 yerli olmasının kendisini 
heyecanlandırdığını ifade etti. 

Reel sektörden beklentilerinin yatırım ve istihdam iştahını kaybetmemeleri olduğunu 

vurgulayan Bakan Varank; “Siz değerli sanayicilerimizin OSB’lerdeki ve endüstri 
bölgelerindeki yatırımlarını teşvik etmek adına önemli birtakım düzenlemeleri şu 
anda Bakanlığımızda yerine getiriyoruz. İnşallah yakında da kamuoyuyla 
paylaşacağız” dedi. 

Konuşmaların ardından Bakan Varank ve beraberindeki heyet, kurdele kesiminin ardından 
tesisi gezerek makine teçhizat hakkında bilgiler aldı 
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